
Styrelsemöte Klacknäsets vägförening 2014-11-26 

 

Närvarande:  Fredrik Persson 

  Stefan Wiberg 

 Andreas Eriksson  

  Yvonne Molander 

  Björn Fredblad 

Förhinder:  Birgitta Stening 

  Sören Löwgren 

Ordföranden förklarade mötet öppnat 

Föregående protokoll (2014-10-22) godkändes 

Dagordningen godkändes 

Rapporter sedan senaste mötet: 

Kassör: BT Fastighetskonsult 3171 kr, Ingvarulf Screen 6762 kr, Per Nygrens Bygg 18447 
  
Vi har 784000 kr på banken och efter att ha reserverat 250000 för snö och 80.000 för arvoden, 
stämma, el och IK så har vi 
ca 436.000 kr för annat vilket jag antar i huvudsak är Vattenfall.  

Fakturan för spricklagning (snabelbilen) på 25 tkr finns inte med i beräkningen 

Ordförande:  

Fortsatta kontakter med Vattenfall om uppgradering av vägbelysningen, ordf. har möte med 
Projektledare och belysningsbyggare den 23 okt. 

Karta med vägbelysningsarmaturer finns digitalt, en viss förtätning föreslås i bla. vändplaner 
som saknar belysning, totalt är det 9 tillkommande armaturer. Prioriterade armaturer är 
Grönövägen och Busshpl.  Stora sand. Efter summering kom mötet fram till att det rör sig om 
ca 70 armaturer totalt. 

Sekreterare: Grisselkobbsv. 12 har lösts sig utan vidare skriftväxling 

   Bränna CD-skiva med digital karta till styrelsen  

Styrelsen: 

Beslutades: 

Till stämman lägga förslag om införande av 30 km inom hela området. 

Samt lägga förslag om genomfartsförbud för tung trafik på Malmvägen 



Till underhållsplanen ta upp medel för ytterligare säkerhetshöjande åtgärder 

Övriga frågor: 

Ordf. väckte frågan om ett framtida fibernät i området, läggs i planering/undersökningsfas 

Brevlådeställning Logränd, åtgärd behövs efter påtryckning från Posten. I samband med 
underhållsplanen beaktas brevlådeställningarnas status i hela området. 

Inköp av skrivare till delar av styrelsen behövs (beslutades att verkställa inköpet). 

Bordlagda frågor: 

Inga bordlagda frågor 

Kommande möten: 

14/1 -15 Fredrik Mellansvängen 22 

4/2 Björn Högholmsvägen 29 

Alla med tiderna 19-22 

Årsmöte 25/3 -15 (matsalen Brunns skola bokad o klar 1730 – 2200) 

 

REV: kvar som stöd för minnet 

Användarnamn: 45912, lösenord; 13467 

 

Stefan skrev: 

 

  Justeras:     

 

 

 


